
                                      Z á p i s n i c a   
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Závadke nad Hronom  
konaného  dňa  26. apríla  2012. 
 
------------------------------------------------------------------------------------------- 
Prítomní:                     podľa prezenčnej listiny  
 
 
 
1. Zahájenie ,otvorenie  
     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva  v Závadke nad Hronom sa konalo v zmysle zákona č.369/1990 

Zb., §13, ods.4, písm. a/. Rokovanie sa uskutočnilo v súlade s §12, uvedeného zákona  a pracovne 

sa riadilo v zmysle §11 zákona o obecnom zriadení. Zasadnutie  OZ otvoril starosta  obce Ján 

Tešlár. Privítal prítomných poslancov OZ,  pracovníkov Obecného úradu a ostatných 

pozvaných hostí a občanov obce.  Konštatoval, že na zasadnutí  sú  prítomní všetci poslanci 

Obecného zastupiteľstva v Závadke nad Hronom a a preto je OZ uznášaniaschopné.   

 

 

Program :   

    1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice, zapisovateľa. 

    2.  Kontrola uznesenia.   

    3.  Správa zo zasadnutia  OR.  

    4.  Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce za rok 2011. 

    5.  Správa nezávislej audítorky z overenia ročnej účtovnej závierky a hospodárenia obce za  

         rok 2011 

    6.  Schválenie záverečného účtu obce za rok 2011 

    7. Rôzne  

         - odpredaj pozemku pre SLOVPUMP-TRADE s.r.o Osloboditeľov 4  

         - VZN o obecnej kanalizácií v obci Závadka nad Hronom   

    8.  Záver  

    

 Doplnenie programu v bode rôzne o:  

- Preriešenie výsledku hospodárenia  obchodnej spoločnosti Obec Závadka s.r.o.   

 

Ján Tešlár, starosta obce: predkladám na dnešné rokovanie  program podľa pozvánky, a jeho 

doplnenie   

- máte p. poslanci  iné dotazy, doplnenia alebo  zmeny k programu? 

 ak nie dávam hlasovať za predložený program   

 

Uznesenie č. 111/2012-OZ  

Obecné zastupiteľstvo v Závadke nad Hronom  

schvaľuje , 

aby rokovanie prebehlo podľa  predloženého programu starostom obce Jánom Tešlárom     

 

Schvaľuje  zapisovateľku  zápisnice:    Ing.Alena Lilková       

 

Schvaľuje  overovateľov zápisnice : MUDr.Vladimír Oceľ, Juraj  Zubák            

 

 

Schvaľuje členov návrhovej komisie :       



predseda:  Bc. Peter  Kvoriak               

členovia :  Mgr.Elena  Gregušová, Renáto  Babnič                 

 

Hlasovanie : 

Za:  Mgr.Elena Gregušová, Ing.Jozef Kubanda,   Bc.Peter Kvoriak, Rastislav Štajniger, 

Renáto Babnič, Bc. Jozef Rusnák, MUDr.Vladimír Oceľ, Milan Štubendek, Juraj Zubák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0              

 

 

2.Kontrola uznesení  

 

Predniesol p. Jozef Bartošík, hlavný kontrolór, písomne v prílohe  

Zo strany  poslancov OZ neboli k plneniu uznesení vznesené žiadne pripomienky a dotazy  

 

Uznesenie č. 112/2012-OZ  

OZ v Závadke nad Hronom  

berie na vedomie    

informáciu o kontrole uznesení z predchádzajúcich  zasadnutí OZ  

 

Hlasovanie : 

Za:  Mgr.Elena Gregušová, Ing.Jozef Kubanda,   Bc.Peter Kvoriak, Rastislav Štajniger, 

Renáto Babnič, Bc. Jozef Rusnák, MUDr.Vladimír Oceľ, Milan Štubendek, Juraj Zubák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0              

 

 

3.Správa zo zasadnutia Obecnej rady v Závadke nad Hronom 

 

Ján Tešlár: všetci ste materiál dostali, poprosím o pripomienky a dotazy k tejto správe  

Bc. Peter  Kvoriak:  zo záznamu mi nie je celkom jasné, ako sa ukončil podnet p. Bučkovej, 

zaplatí ten zbytok nedoplatku ona?  

Ján Tešlár:  áno uhradí ho ona, popis jednotlivých krokov máte v zápise z OR, v kotolni musí 

byť vedený prevádzkový denník, kde sa zapisujú určité hodnoty každý deň / spotreba plynu, 

tlak, teplota a pod. / , keďže prevádzkovala kotolňu mala zabezpečiť aj  tieto denné zápisy, 

teraz to musí robiť kurič, p. Foltín , odpisujú sa aj všetky odberné miesta energií, plynu 

a vody na budovách v majetku obce.  

Juraj  Zubák:  bude sa na Paseke tá autobusová zastávka rušiť? , odtiaľ cestuje veľa ľudí, 

nemohla by sa urobiť centrálna pred spoločenským domom? 

Ján  Tešlár:  stále sú pripomienky, že tam kde je teraz to nie je dobré, vlastníci domov s tým 

nesúhlasia, návrh bol aj taký, aby to bolo  pri lekárskej pohotovosti, raz mesačne voláme na 

SAD  a žiadame zmenu, nedá sa to urobiť tak, aby boli všetci spokojní, k zrušeniu sme 

neurobili žiadne kroky, ak chcete, zvolajte si  obyvateľov Paseky a ulice Osloboditeľov  

Ing.Lilková Alena:  teraz budovať novú zastávku nie je také jednoduché, musia tam byť 

odbočovacie pruhy na obidvoch stranách, aby bola zabezpečená plynulá doprava na hlavnej 

ceste, na Paseke bude v rámci projektu revitalizácie obce  bude znova vybudovaná zastávka – 

prístrešok na pôvodnom mieste, už to nemôžeme z projektu  dať preč  

Renáto  Babnič: na Paseke býva 1/3 obyvateľov obce, tak tam zastávka patrí, nemáme prečo 

zvolávať obyvateľov  

p.Vilém Pavel:  prehľadnosť dopravy vyrieši  jedno zrkadlo 



Ján Tešlár:  riešime to v návrhu doplnenia dopravného značenia  v obci  

 

- iné pripomienky zo strany poslancov k správe neboli vznesené 

 

Uznesenie č. 113/2012-OZ  

OZ v Závadke nad Hronom  

Berie na vedomie          

Správu  o činnosti Obecnej rady v Závadke nad Hronom   

 

Hlasovanie : 

Za:  Mgr.Elena Gregušová, Ing.Jozef Kubanda,   Bc.Peter Kvoriak, Rastislav Štajniger, 

Renáto Babnič, Bc. Jozef Rusnák, MUDr.Vladimír Oceľ, Milan Štubendek, Juraj Zubák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0              

 

4. Stanovisko  hlavného kontrolóra k návrhu Záverečného účtu za rok 2011 

 

Predniesol Jozef Bartošík ,hlavný kontrolór, písomne v prílohe  

Ing.Jozef Kubanda: niektoré položky by bolo dobré podrobnejšie vysvetliť  ekonómkou, 

prečo  je v  Základnej škole plnenie len na 90,38%, kapitálové príjmy sa plnia na 95,13% 

rozdiel  v pláne a v skutočnosti 

Ing.Príbojová :  

- k základnej škole bežné príjmy sú zo štátneho rozpočtu  idú cez obec, a majú ešte 

vlastné príjmy napr. od sponzorov, prenájmom majetku, ktorý spravujú, výdavky sú 

preto také vysoké, lebo pokrývajú celú prevádzku školy  

- bežné  príjmy obce  sú vysoké, lebo tam idú financie na kanalizáciu, tiež tam bola 

čiastka na rekonštrukciu základnej školy, ktorú sme prefinancovali v predchádzajúcom 

roku a z toho vyšiel na bežnom prebytok hospodárenia  

- kapitálové príjmy zahŕňajú čiastky za odpredaj bytov 572, predaj pozemkov, úhradu 

za kuka-voz od fi: Brantner Gemer s.r.o.  

- kapitálové výdavky boli vysoké nakoľko sme financie dali do investícií kanalizácia, 

zberný dvor,  revitalizácia  

- výsledok hospodárenia teda je schodok  -662,24 €  

 

Uznesenie č. 114/2012-OZ  

OZ v Závadke nad Hronom  

Berie na vedomie          

Stanovisko hlavného kontrolóra  k záverečnému účtu obce za rok 2011   

 

Hlasovanie : 

Za:  Mgr.Elena Gregušová, Ing.Jozef Kubanda,   Bc.Peter Kvoriak, Rastislav Štajniger, 

Renáto Babnič, Bc. Jozef Rusnák, MUDr.Vladimír Oceľ, Milan Štubendek, Juraj Zubák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0              

 

 

 

 

 



5. Správa nezávislej audítorky  z overenia ročnej účtovnej závierky a hospodárenia obce 

za rok 2011 

Ing.Príbojová : predniesla správu, písomne v prílohe  

- audítorku zaujímala Obec Závadka s.r.o., keďže na nej nič nerobíme, ale účtovne 

musíme operácie  viesť počas roka, musí sa vyjadrovať aj ku konsolidácií a podobne 

- pre nás je to tiež záťaž  z hľadiska účtovníctva  

- kontrolu musí urobiť aj v základnej škole aj na OS Obec Závadka s.r.o.  

- pripomienku mala k tomu, že v škole neboli pripravené  poznámky k účtovnej 

závierke  

  

Uznesenie č. 115/2012-OZ  

OZ v Závadke nad Hronom  

Berie na vedomie          

Správu  nezávislej audítorky z overenia účtovnej závierky a hospodárenia obce za rok 2011   

 

Hlasovanie : 

Za:  Mgr.Elena Gregušová, Ing.Jozef Kubanda,   Bc.Peter Kvoriak, Rastislav Štajniger, 

Renáto Babnič, Bc. Jozef Rusnák, MUDr.Vladimír Oceľ, Milan Štubendek, Juraj Zubák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0              

 

 

6. Schválenie záverečného účtu obce za rok 2011. 

 

Ing.Príbojová : predniesla  záverečný účet  

- najväčší podiel na  príjmoch obce tvoria výnosy dane z príjmov fyzických osôb 

- iné príjmy sú dane z nehnuteľnosti, poplatky, miestne dane 14%, poplatky za TKO 4%  

- z cudzích zdrojov to boli financie na prenesený výkon štátnej správy, z Eurofondov, 

sponzorské príspevky vo výške 2000,-€, z ktorých sme uhradili výdavky na Dni obce 

- výdavky sú rozčlenené podrobne v záverečnom účte podľa kapitol  

- materská škola, školská jedáleň a školský klub detí je financovaný z nášho rozpočtu je 

to originálna kompetencia obce, ZŠ ide zo štátneho rozpočtu formou transferu 

- informujem Vás nielen o príjmoch a výdavkoch v rozpočte, ale aj o výnosoch 

a nákladoch z hľadiska účtovníctva  

- chcem Vás poprosiť, ak budete schvaľovať odpredaj   pozemkov alebo iného majetku 

obce, je potrebné zohľadniť aj skutočnosť, že obec musí z takéhoto príjmu zaplatiť 

daň 

- zmenou zákona sme nemuseli platiť daň z prenájmu majetku 

- pohľadávky vymáhané formou exekúcie vo výške  zhruba 400,-€, pre mňa je to 

pozitívna informácia  

Bc. Peter Kvoriak: koľko rokov budeme splácať úver, prostriedky čerpané z rezervného fondu 

cez rozpočtové opatrenie, je šanca  vrátiť tam tie prostriedky v tomto roku?  

Ing.Príbojová : bol vzatý na 15 rokov, t.j. do roku 2024, tento rok som naplánovala len 

17000,-€ lebo viac nám to nevychádza, uvidíme ako sa situácia ukáže počas roka, 

o prípadných zmenách Vás budeme priebežne informovať, na rezervný fond v tomto roku tie 

prostriedky nevrátime, dokonca  som v tomto roku počítala aj s rezervným fondom, že pôjde 

úplne dole, ak chceme zrealizovať  investičné akcie, ktoré sú naplánované, tak musíme použiť 

všetky fondy, aby sme obec viac nezadlžovali, vyčerpáme naše finančné prostriedky a až 

potom v prípade nutnosti siahneme po úvere, tie úroky každý rok narastajú, tak pokiaľ 

môžeme, tak viac do ďalšieho zadlžovania obce nechceme ísť  



MUDr. Oceľ Vladimír: teraz máme menej obyvateľov v porovnaní rokov 2010 a 2011 , 

odrazilo sa to na výške výnosov z dane príjmov fyzických osôb 

Ing.Príbojová: nie, pre nás to bolo pozitívnejšie, nakoľko tam berú do úvahy viac faktorov pri 

výpočte výnosov, štruktúra obyvateľov sa berie do úvahy, podnikateľské subjekty, 

ekonomicky aktívne obyvateľstvo a iné faktory 

Bc. Jozef Rusnák: k exekúciám, má dlžná suma klesajúcu tendenciu  

Ing.Príbojová: majú exekúcie pozitívny význam, aj keď je to malá čiastka, ktorú sme 

vymohli, nie je riešením odpis pohľadávok, lebo potom aj ostatní občania poukazujú na to, že 

ak nezaplatí, tak časom sa to odpíše, ale to nie je správna cesta 

Milan Štubendek: zaplatili za byty z tej bytovky, kde sme odpredávali byty    

Ján Tešlár: na budúcom OZ budeme riešiť túto tému,  splácajú si to po 20-30,-€ mesačne, nie 

je to veľa, ale aspoň po troške to bude ubúdať  

Ing.Príbojová : za byty  zaplatili, ale ostatné výdavky mierne stúpli oproti roku 2010, 

podrobne  bude správa  na budúcom OZ  

 

Uznesenie č. 116/2012-OZ   

Obecné zastupiteľstvo  v Závadke nad Hronom  vyjadruje súhlas  s celoročným 

hospodárením obce za rok 2011 bez výhrad.   
 

Hlasovanie : 

Za:  Mgr.Elena Gregušová, Ing.Jozef Kubanda,   Bc.Peter Kvoriak, Rastislav Štajniger, 

Renáto Babnič, Bc. Jozef Rusnák, MUDr.Vladimír Oceľ, Milan Štubendek, Juraj Zubák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0              

 

 

7. Rôzne. 

 

I. 

Odpredaj pozemku pre SLOVPUMP-TRADE, s.r.o. Osloboditeľov 4, Závadka nad 

Hronom  

Ján Tešlár: na minulom OZ ste schválili spôsob prevodu nehnuteľnosti, teraz sa má schváliť 

prevod nehnuteľnosti, cena bola stanovená, má niekto ešte iný návrh alebo pripomienku, ak 

nie dávam hlasovať 

  

Uznesenie č. 117/2012-OZ  

OZ v Závadke nad Hronom  

Schvaľuje           

Prevod nehnuteľnosti – pozemku v zmysle  §9a, ods.8, písm.e) ,zák. SNR č.138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa,  

- parcela v k.ú. Závadka nad Hronom  CKN 1115/10 –zastavané  plochy a nádvoria  o výmere 

499 m2 podľa §9a, ods. 8, písm. e), zákona  SNR č.138/1991 Zb.o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, ako  priľahlý pozemok k pozemku, na ktorom má   nadobúdateľ 

postavený rodinný dom, ktorý svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so 

stavbou  pre SLOVPUMP – TRADE, s.r.o. Osloboditeľov 4, 976 67 Závadka nad Hronom, 

IČO 36029670   

Cena:  5,€/m2 

Prevod nehnuteľnosti bol schválený podľa §9a,ods.8,písm.e) ako priľahlý pozemok k 

pozemku  zastavaného  stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy, ktorá 

svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou.  



Správne poplatky súvisiace s vkladom do katastra budú hradené nadobúdateľom. 

 

Hlasovanie : 

Za:  Mgr.Elena Gregušová, Ing.Jozef Kubanda,   Bc.Peter Kvoriak, Rastislav Štajniger, 

Renáto Babnič, Bc. Jozef Rusnák, MUDr.Vladimír Oceľ, Milan Štubendek, Juraj Zubák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0              

 

 

II. 

VZN č. 01/2012 o obecnej kanalizácií 

Ján Tešlár: zverejnené bolo na stránke a na obecnej tabuli, na stránke sú už všetky materiály, 

ktoré sú potrebné  k prípojkám, žiadosť a podobne,  

Ing.Jozef Kubanda:  z našej strany ako poslancov  treba viac osvety, informovať občanov 

rovnako, chcú si už kopať pokiaľ si posadia v záhradkách, tak nech podávame rovnakú 

informáciu, kanalizácia sa robí raz za život, tak musia byť  aj ľudia ústretoví 

Milan Štubendek:  možno  sa pripoja až v jeseň, keď si pozbierajú úrodu  

Ján Tešlár: pripojiť sa môžu v zmysle VZN do 6 mesiacov  

MUDr.Oceľ Vladimír: potom budú platiť odvtedy, kedy sa napoja 

Ján Tešlár: najprv si musia občania podať žiadosť a doložiť náležitosti k žiadosti, technik to 

preberie a odpíše sa stav vodomeru, potom sa spíše zmluva  

MUDr. Oceľ Vladimír:  nevieme za obec doviezť viacej piesku na obsyp potrubia, aby sme 

vyšli v ústrety občanom? 

Ing.Jozef Kubanda:  nechajme  tomu voľný priebeh, uvidíme ako ľudia budú reagovať, obec 

môže ísť v ústrety občanom, ktorí sú nevládni  a starí, máme ponuky, tak to zatiaľ nechajme 

tak  

Ján Tešlár: ponuky sú za 32,-€ od obidvoch, t.j. p. Hubač aj p. Kollárik, môže to byť aj 

čiastočne, napr. len rúra,obsyp  a potvrdenie napr. 15,-€/m, všetko je na dohode s nimi 

Vyhlásime v rozhlase odkedy sa môžu napájať, približne to môže byť od júna 2012 ale nie je 

to jednoznačné 

Pavel Vilém: poprosím Vás, aby bol cenový výmer na stočné úmerný životu na tejto dedine, 

pri podpise zmluvy musí byť cena určená, fixné náklady sú stále, pozor na cenu   

 

Uznesenie č. 118/2012-OZ   
OZ v Závadke nad Hronom  

Schvaľuje           

VZN č. 01/2012 o obecnej kanalizácií  v obci Závadka nad Hronom  

 

Hlasovanie : 

Za:  Mgr.Elena Gregušová, Ing.Jozef Kubanda,   Bc.Peter Kvoriak, Rastislav Štajniger, 

Renáto Babnič, Bc. Jozef Rusnák, MUDr.Vladimír Oceľ, Milan Štubendek, Juraj Zubák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0              

 

III. 

Preriešenie výsledku hospodárenia obchodnej  spoločnosti Obec Závadka s.r.o. 

Ing.Príbojová: priblížila výsledok hospodárenia, ktorý predstavuje +0,13 €,   

Máme od marca do júna najvyšší kontrólny úrad  na kontrolu OS Obec Závadka s.r.o. , 

predpoklad je , že nám doporučia    obchodnú spoločnosť  zrušiť  

 



Uznesenie č. 119/2012-OZ   
OZ v Závadke nad Hronom  

Berie na vedomie            

Výsledok hospodárenia  obchodnej spoločnosti Obec Závadka s.r.o.  za rok 2011 

a doporučuje   

Valnému zhromaždeniu obchodnej spoločnosti Obec Závadka s.r.o.  schváliť výsledok 

hospodárenia za rok 2011. 

 

Hlasovanie : 

Za:  Mgr.Elena Gregušová, Ing.Jozef Kubanda,   Bc.Peter Kvoriak, Rastislav Štajniger, 

Renáto Babnič, Bc. Jozef Rusnák, MUDr.Vladimír Oceľ, Milan Štubendek, Juraj Zubák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0              

 

IV. 

Ing. Juraj Pospiech – ponuka na prevádzkovanie obecnej kanalizácie a ĆOV  

Predniesol p. Ing.Pospiech, návrh zmluvy písomne v prílohe 

Ing.Pospiech: konateľ spoločnosti AQUATEST  P a R, s.r.o.  

- máme oprávnenie na prevádzkovanie kanalizácie 3. A 4. Kategórie, v Závadke nad Hronom  

je potrebné oprávnenie na kanaliztáciu 2. kategórie, čo nie je problém si urobiť 

- zodpovedným zástupcom pre tieto činnosti je p. Vyskočil, s ktorým  má naša spoločnosť 

právny vzťah 

- viac variant prevádzkovania, po dohode so starostom obce sme vybrali jeden variant na 

základe ktorého sme spracovali  návrh zmluvy, prevádzkovali by sme to takým spôsobom, že 

my by sme viedli podrobne náklady a výnosy za celý rok, obecné zastupiteľstvo by potom 

hovorilo do cenotvorby, návrh stočného z našej strany je 1,-€, zatiaľ je to len podľa 

odborného odhadu, keďže to chceme robiť otvoreným účtovníctvom, môže obec do 

účtovníctva nahliadať, ale v prípade vzniknutého schodku, t.j. že zálohové platby nepokryjú 

náklady , tento schodok bude musieť uhradiť obec, v prípade vytvorenia zisku, bude zisk 

použitý na ďalší rozvoj kanalizácie, resp. bude kumulovaný vo fonde opráv 

- náš návrh predstavuje úplne vyrovnaný rozpočet po zahrnutí miezd a podobne  

- je na Vás, či pôjdeme do toho spoločne, v prípade Vášho súhlasu chceme sa zúčastniť 

preberacích konaní pri prípojkách a pri kolaudácií 

- čo s ľuďmi, ktorí nemajú vodomery, bývajú sami a smerná spotreba vody je  138 l/osobu 

a deň, čo asi nespotrebujú, treba hľadať riešenie  

- ďalší problém bude ako riešiť neplatičov, ktorí í sa určite nájdu 

- v skúšobnej prevádzke je potrebné odladiť zariadenie ČOV, aby sa  dodržali zákonom 

stanovené limity  

- ak by sme to mali prevádzkovať, tak v takom prípade aj skúšobnú prevádzku  

Juraj Zubák: kto bude vyberať platby, obec alebo vy  

Ing.Pospiech: podľa dohovoru so starostom prevádzkovateľ, ale v tom prípade  bude aj nová 

nákladová položka – účtovníčka  

Ing.Vyskočil: varianty bez účasti obce sa javia ako neperspektívne , aj na ÚRSO sa v prípade 

spolupráce s obcou zasiala stanovisko obecného zastupiteľstva  k výške stočného 

p.Pavel Vilém:  treba zvážiť, kde sa obec bude nachádzať za 15 rokov, nie je predpoklad, že 

by  počet obyvateľov stúpal, fixné náklady na prevádzku kanalizácie a ČOV budú stabilné, 

alebo budú stúpať,  musíme si povedať víziu obce, či tu nebude draho žiť 

Ing.Pospiech: treba si povedať, že pri porovnaní s okolitými obcami, je tu veľká spotreba 

energie, sú tu 4 prečerpávačky, vypočítaných je 20MW  elektriny ročne, dohodnete  si 

s dodávateľom elektriny ročný odber  a keď to neodoberiete, idú tam penále  



Ing.Jozef Kubanda: nemám informáciu, že by SSE stanovila zmluvné množstvá elektriky sú 

zmluvy postavené inak, koľko odoberieme za toľko zaplatíme podľa príslušnej sadzby 

a elektromera, ak  dva roky bude prevádzkovateľ v zisku, teda nebudú žiadne opravy 

a poruchy, potom ten zisk pôjde na obec    

Ing.Vyskočil: celú prevádzku budeme zabezpečovať, počítali sme s 2 technikmi, nutné opravy 

aj externe, v prípade, že prevádzkové náklady budú 1,50 € a obecné zastupiteľstvo schváli, že 

sa bude vyberať 0,95€, tak tú stratu musí niekto uhradiť , je možnosť požiadať ÚRSO 

o vyňatie z regulácie, vtedy sa odpisy nezahŕňajú do ceny, len pri stanovení maximálnej ceny 

sa tam zahŕňajú aj odpisy 

Ing.Pospiech: myslím si , že takáto spolupráca, ako sme ju navrhli by mohla byť reálna 

   

 

V.  

Mgr.Jozef  Vojtek, Hlavná 393, 935 34 Veľký Ďur 

Predloženie zámeru na prevádzkovanie jazdeckého klubu v obci Závadka nad Hronom  

Predniesol Mgr. Vojtek, písomne v prílohe  

- učili by sme bezplatne jazdiť deti od 12 rokov v počte cca 30 osôb 

- zabezpečili by sme využitie ich voľného času  

- naučili by sme  ich aj prácu s koňmi, ošetrovanie, čistenie a pod.  

- potrebovali by sme zastrešený priestor  s plochou približne 15x40m 

- potrebovali by sme trvalé trávne porasty na ploche zhruba cca 10 hektárov  

Ján Tešlár: ústne Vám dám kontakt na  p. Laščeka, ktorý je správcom spoločnosti 

AGRODATE s.r.o. Folkušová, ktorá  má v nájme poľnohospodársku pôdu od obyvateľov 

našej obce  

-  

 

VI. 

Ing.Renáta Štipáková – zámer na využitie „živého múzea“ 

Predniesla Ing.Štipáková, písomne v prílohe  

-vytvorenie živého múzea v obci v priestoroch obecnej drevenice 

-malý obchodník s predajom remeselných výrobkov napr. domáce tkané veci , domácich 

produktov napr.med 

-malé občerstvenie pri stoloch  na dvore  drevenice čaj, káva, fľaškové pivo,príp.domáce 

buchty,pagáče 

-minimálne  vstupné 

-zriadiť tam aj tvorivé dielne, učiť vyšívať, tkať, rezbárstvo, zhotovovanie náradia – hrable, 

kosiská a pod.  

-mohla by tam byť informačná kancelária  

-prognóza otvorenia cez letné prázdniny, zimnú turistickú sezónu od 9.00 do 212.00 

-financovanie cez projekt na kultúru na dva roky, cez MK SR   

-odkonzultované to je s pracovníčkou Horehronského múzea v Brezne  

- fungovalo by to pod hlavičkou obce  

Rada by som vedela, či by ste tomu boli naklonení, či v tom pokračovať, mali by sme obec 

zviditeľniť, nemusí to byť  tento rok, možno na rok, ľudia to vyhľadávajú – turisti, funguje to 

na Čiernom  Balogu  

Bc.Peter Kvoriak: myšlienka je to dobrá, len neviem podávanie nápojov a jedla, asi treba  

povolenia od hygieny   

Juraj Zubák: všetky takéto aktivity  padajú na ľudských zdrojov, nájdite  ochotných ľudí 

a môže sa na tom robiť   

MUDr. Vladimír Oceľ: na to treba človeka, ktorý to chce robiťa ide si za tým    



Ing.Štipáková : ale musí projekt podať obec  

Ing.Lilková: v minulosti sme urobili množstvo projektov na kultúru a podobne, predstavujem 

si to tak, že zapálené duše pripravia projekt a obec im s tým pomôže a dá to pod hlavičku 

obce, niektoré projekty sú aj také, kde môžu fyzické osoby  podávať  projekty menšieho 

rozsahu, momentálne v obci realizujeme tri veľké projekty  a nemáme na kultúre žiadneho 

zamestnanca, jednoducho na takéto aktivity nezostáva čas, mali sme rozbehnutý projekt 

realizácie turisticko-informačnej kancelárie  spolu s VÚC ale padlo to, ani VÚC to 

nepretlačila  

MUDr. Oceľ Vladimír:  boli takéto plány práve na výjazdovom zasadnutí VÚC tu  priamo 

v našej obci, neprešlo to, naozaj nájsť zapálené duše, čo sa do toho pustia  

 

VII. 

MUDr. Oceľ Vladimír:  odstrániť odpad  zo silážnych jám, nahlásil som čo som tam 

našiel, či vieme kto to bol, čo sa stým robí 

Ján Tešlár: boli sme to pozrieť s p. Kukuľom , riešime to  

  

VIII. Bc.Peter Kvoriak :  schvaľovali sme VZN o povodňových plánoch právnických 

osôb, dal niekto takýto plán ? 

Ing.Lilková: dalo 5 subjektov 

 

IX. Ing.Jozef Kubanda: koľko máme zamestnancov na protipovodňových prácach? 

Ján Tešlár: nastupujú 4 občania od 1.5.2012, dnes som bol podpisovať dohodu 

 

X.Milan Štubendek:  ako sa budú preberať aj zemné práce, úprava terénu pred 

kolaudáciou, lebo na niektorých miestach je to neúplne spravené 

Ján Tešlár:  zavolám Vás všetkých, spolu to budeme riešiť, ak viete ešte o iných závadách, tak 

si ich pospisujte, dohodli sme sa, že pred kolaudáciou bude jedno výjazdové zasadnutie pre 

všetkých poslancov   

 

XI. Bc. Jozef Rusnák: nad Mierovou ulicou  je ten odvodňovací kanál, treba odstrániť  
vybraté rúry a upraviť terén, dať tam lavičku  len pre peších, čo chodia na rybník na 

prechádzku  

Ing.Jozef Kubanda:  ja mám informáciu, že rúry tam boli odstránené na niečí podnet, niektorí 

občania  chcú tie rúry naspäť a ešte tam dať aj zo dva panely  

Bc. Jozef Rusnák: to, že sa tie rúry vybrali je dobre, lebo keď prší alebo ide voda z polí, tak 

nevyteká na pozemok a na miestnu komunikáciu, chodili tadiaľ s traktormi a vlečkami a ten 

prechod pokazili, cesta je popred Michaliska a poza Gregušovcov  

Ing.Lilková: tie rúry niekoľkokrát zlomili traktorom a obec to musela na vlastné náklady 

opraviť, to nie je cesta do poľa 

Ján Tešlár: opravíme vlečku a odstránime to  

Bc.Jozef Rusnák: ešte mám dotaz k tej komunikácii pred Michaliskov na Mierovej ulici, je 

tam asfaltovaná jedna strana a druhá nie  

Ján Tešlár: zvyšný asfalt tam dali na jednu stranu, občania čo tam bývajú sú spokojní 

 

XII. Ing.Jozef  Kubanda : na Kolónií je veľký kontajner a je úplne preplnený, je tam 

všetko možné, treba ho dať odviezť, sú tam pneumatiky, karoséria a iné 

Ján Tešlár: dáme ho odviezť   

Ing.Jozef Kubanda: p.Takáč mi hovoril, že po kanalizácií je tam hrubý makadam na 

príjazdovej ceste, chce to upraviť  



Ján  Tešlár: nech sa spojí s COMBINOM, majú nafotený predchádzajúci stav, nech sa na 

úpravách dohodne s nimi  

Ing.Jozef Kubanda: p.Janko  Bartošík na ulici Osloboditeľov mi dohováral, že treba opraviť 

rigoly  

Rastislav Štajniger: aj rúru treba vymeniť na Kukučínovej ulici , sú tam rozhádzané  kocky 

z rigolu, krátka ulička poza hospodárske budovy, či by sa tam nemohlo navoziť drť z betónu 

a asfaltu, vodu odtiaľ stiahli, mohla by to byť skratka pre ľudí 

Ján Tešlár: rúra je určite vymenená, rigol pôjdeme pozrieť, tú skratku musíme zistiť komu 

patria pozemky, na cudzí pozemok nemôžeme navoziť   

Ing:Jozef Kubanda: navrhujem, aby všetci poslanci išli na výjazdovom zasadnutí  pozrieť aj 

na ĆOV, aby vedeli vysvetliť veci okolo kanalizácie, čističky a pod. , vysvetliť prečo nemôžu 

napojiť aj dažďové vody na kanalizáciu  

Ján Tešlár: výjazdové zasadnutie pred kolaudáciou 

Ing.Jozef Kubanda: chcem poďakovať za vyčistenie Hviezdoslavovej ulice popred materskú 

školu, je to veľmi pekne vyčistené  

 

XIII. 

Ing.Renáta Štipáková: pripomienky za občanov Paseky 9-17 

Bola som tu pred 15 mesiacmi a mali sme strpenie, ale nič sa neurobilo 

1.psov pribudlo na Paseke, nič sa neporiešilo, treba to postihovať, medzi domami by sa  

nemalo chodiť venčiť psov , určiť im miesto, kde majú chodiť 

 

2.dopravná situácia : parkovanie, obytná zóna, označenie parkovacích miest, kde sa môže 

a kde nesmie parkovať, autá sú blízko seba, nevieme, ktoré sú zaplatené a ktoré nie, na cestu 

sa nedá prejsť pomedzi autá, budeme platiť  za parkovanie, ale občania v obci tiež parkujú na 

chodníkoch a cestách a platiť nemusia, je to voči nám diskriminácia, nie je to vyriešené 

 

3.detské ihrisko, p. starosta povedal, že bude, tak dúfam, že bude  

 

4.popíjanie a vysedávanie cigánov  na schodoch pri obytných domoch, stále pokračuje, treba 

im niečo na Kolónií urobiť ,nech sa tam zdržiavajú, prečo nám majú chodiť na Paseku  

 

5. rigol za našim obytným domom  síce aktivační vyčistili, ale profil ide kadeako a tiež to 

kopíruje terén, je nefunkčná, treba asi válovky vybrať, podsypať, upevniť a vyspádovať, aby 

bol rigol funkčný, keď nám robili strechu, tak ťažké autá  tam chodili a neopravili si to za 

sebou, alebo to mal urobiť  správca, alebo obec, lebo jej pozemky patria, kopali sme tam za 

obytným domom jamky a sadili jedličky, je tam už v pol metrovej hĺbke voda, nie som 

stavbár, ale môže sa niečo stať 

Milan Štubendek: realizátor strechy mal dať pozemok do poriadku, do pôvodného stavu,  

Ing.Štipáková :  bytové družstvo nám robí správcu, určite tam bolo stavebné aj kolaudačné 

rozhodnutie, bol tam aj stavebný dozor aj stavebné denníky   

Bc.Peter Kvoriak: pôjdeme sa tam pozrieť 

 

6.mali sme v piatok cvičenie v telocvični, stáli sme ako bezdomovci pred dverami, nevedeli 

sme prečo nemôžme cvičiť, nikto nám neotvoril, je to nedôstojné, neničíme tam nič, nosíme si 

svoje veci a nezaslúžime si to, sme občanmi obce a na šport sú financie, tak nech sa nájdu aj 

pre nás  

Ján Tešlár: p. riaditeľka  vymenila zámky na telocvični, dala všetkým športovcom návrh, aby 

podpísali zmluvu za 1.-€ ako prenájom symbolické a cvičiteľka nie je ochotná podpísať 

zmluvu, aby ste mali ten vyhradený čas, môžete sa obrátiť na p. riaditeľku školy a doriešiť to      



 

       

Uznesenie č. 120/2012-OZ   
OZ v Závadke nad Hronom  

Berie na vedomie            

Námety a pripomienky občanov  a poslancov 

 

Hlasovanie : 

Za:  Mgr.Elena Gregušová, Ing.Jozef Kubanda,   Bc.Peter Kvoriak, Rastislav Štajniger, 

Renáto Babnič, Bc. Jozef Rusnák, MUDr.Vladimír Oceľ, Milan Štubendek, Juraj Zubák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0              

 

 

 

 

Ing.Alena Lilková                             Ján Tešlár   

Prednostka OcÚ                       Starosta obce 

 

 

 

 

Overovateľ I.         Overovateľ II.  

MUDr. Vladimír Oceľ                                                                     Juraj  Zubák       

        

 

 

 

 


